

Provider Card - Hepatitis B



- Give this card to your medical provider.
- Talk to your doctor about getting tested and vaccinated for hepatitis B.



Hepatitis B is a serious disease that can lead to liver damage, liver cancer, and even death. The first step to health is knowing your hepatitis B status.



DOH 420-436 October 2022

To request this document in another format, call 1-800-525-0127. Deaf or hard of hearing customers, please call 711 (Washington Relay) or email civil.rights@doh.wa.gov.

Dear medical provider,



I want to be screened for hepatitis B. If the tests show that I am at risk for hepatitis B infection, I would like to begin the vaccination series.

I am asking because I understand that screening for hepatitis B is recommended by the CDC for people born in areas where hepatitis B is more common or whose parents were born in those areas, such as Africa, Asia, Eastern Europe, and the Pacific Islands.

Carte du professionnel de santé - Hépatite B



- Remettez cette carte à votre professionnel de santé.
- Demandez à votre médecin de vous faire tester et vacciner contre l'hépatite B.



L'hépatite B est une maladie grave qui peut entraîner des lésions du foie, un cancer du foie et même la mort. Le premier pas pour être en bonne santé, c'est de connaître son statut d'hépatite B.

DOH 420-436 October 2022 French



Pour demander ce document dans un autre format, appelez le 1-800-525-0127. Nos clients sourds ou malentendants peuvent composer le 711 (Washington Relay) ou nous écrire à l'adresse civil.rights@doh.wa.gov.

Cher professionnel de santé,



Je souhaite faire un test de dépistage de l'hépatite B. Si le résultat montre que je suis à risque d'infection par l'hépatite B, j'aimerais recevoir la série de vaccins.

Je pose la question parce que je comprends que le dépistage de l'hépatite B est recommandé par les Centers for Disease Control and prevention (CDC, centres de contrôle et de prévention des maladies) pour les personnes nées dans des régions où l'hépatite B est plus répandue ou dont les parents sont nés dans ces régions, comme l'Afrique, l'Asie, l'Europe de l'Est et les îles du Pacifique.